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Śrīla Prabhupāda dažna proga pabrėždavo, kad nors šiuolaikiniai universitetai turi daug įvairių
fakultetų, nė   viename iš jų nedėstoma mokslo principais pagrįsta savojo "aš" ir Dievo pažinimo
  disciplina. 

  

Savo knygose pristatydamas skaitytojui vediškuosius Dievo pažinimo teorinius principus
pirmykščiu  jų pavidalų, Śrīla Prabhupāda užpildo šią didžiulę šiuolaikinio švietimo spragą.  Štai
jau keli dešimtmečiai, kai visų sričių mokslo žmonės, asmeniškai pažinoję Śrīla  Prabhupāda ir
skaitę jo knygas, šilčiausiais žodžiais atsiliepia apie Śrīlos Prabhupādos  asmenybę ir didžiai
vertina jo skelbtą žodį, tą įtaką, kurią jis padarė žmonijai.

    

 Harvis Koksas (Harvey Cox), pasaulinę šlovę pelnęs teologijos profesorius iš Harvardo
universiteto,  pasakoja kaip nelengva jam buvo iš karto suprasti ir įvertinti Śrīlos Prabhupādos 
paveldą:  

  

"Prisimenu, pirmą kartą susidūręs su krišnomis aš buvau labai nustebintas ir klausiau savęs,  ką
visa tai reiškia. Apranga, giesmės, plikai skustos galvos man darė keistoką įspūdį.  Tačiau
vėliau, kai geriau susipažinau su šiuo judėjimu, man krito į akis, kiek daug  bendra tarp jų
skelbiamų tiesų ir to, ko mokė pirmieji krikščionys, t.y. gyventi  paprastai, nesivaikyti žemiškų
gėrybių, būti kupinam užuojautos visam, kas gyva,  dalintis tuo, ką turi, su savo artimu,
spinduliuoti meilę ir gyvenimo džiaugsmą.  Man asmeniškai padarė didžiulį įspūdį, kaip giliai
vieno žmogaus žodžiai įsismelkė  į žmonių širdis ir kaip stipriai jų gyvenimą paveikė jo atnešta
dvasinė tradicija.  Mano giliu įsitikinimu tai, ką darė Śrīla Prabhupāda, yra labai svarbu visiems
mums.  Jis paliko po savęs labai ryškų ir neišdildomą pėdsaką."   

  

"Kokiu tikslu mes perkame didžiulius pastatus — klausite jūs.   Mes perkame juos, kad duotume
žmonėms galimybę išgirsti apie Krišną."   
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